

沙田 302 管理有限公司

ST 302 Management Limited

地址：新界沙田安景街 19 至 21 號

電話：2646 1859 傳真：2637 6131

通告

本公司檔號：ST302/NTT/BRP/20/044

致：沙田碧濤花園第一期各業戶

To：All residents of Pictorial Garden Phase I

「樓宇維修工程」 - 更換污水去水喉工程 (更新版 10/6/2020)

Building Renovation Project – Drainage pipe replacement work (Updated version 10/6/2020)

由於天氣影響，於 2020 年 5 月 13 日起進行百利閣污水去水喉更換工程，部份日期將更改如下：

Due to the weather condition, part of the Drainage pipe replacement work for Bellevue Court starting on 13th May 2020 will postpone as follow:

地點 Area	百利閣 Bellevue Court
位置 / 日期 Location / Date	AH 單位 - 5 月 13 日至 5 月 23 日 (完成) 由於天雨影響，日期將更改如下： FG 單位 - 5 月 28 日至 6 月 12 日 DE 單位 - 6 月 13 日至 6 月 23 日 BC 單位 - 6 月 24 日至 7 月 6 日
時間 Time	09:00-18:00

污水去水喉更換期間，請各業戶注意以下事項 -

During drainage pipe replacement work, please note the following -

- 盡量不要打開天井窗戶
Try not to open the windows near lightwell.
- 盡量使用上 / 下車場出入
Try to use upper / Low carpark for entrance and leave the building
- 該座更換單位及所有 1-6 樓低層單位更換去水喉期間，咸水將暫停供應
Flush water will be temporary suspended for all units at 1-6/F and those above units during replacement work

如有查詢請致電 2646 1859 或 3619 7192 與本處聯絡或 3619 7193 與“榮利”聯絡

For enquiries, please contact the Management Office at 2646 1859 or 3619 7192. Or the renovation contractor “Win Lee” at 3619 7193

不便之處，敬請原諒。

We apologize for any inconvenience caused.

Management Office of Pictorial Garden Phase I

沙田碧濤花園第一期管理處 啟

2020 年 6 月 10 日

